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Interpellation – Till vad har de extra pengarna från staten använts? 
 
Både före och under pandemin har extra anslag utdelats till kommunerna från statsbudgeten. Det är 
svårt att hålla reda på de olika extraanslagen från staten de senaste två åren. Men det ska troligen 
vara enligt följande: 
I höstbudgeten för 2019 fick landets 290 kommuner knappt fem miljarder kronor i generella medel 
att dela på inför 2020.  
Den 22 januari 2020 kom V, KD och M överens om ett extra tillskott på totalt 7,5 miljarder kronor till 
kommunerna. Det förslaget fick majoritet i riksdagen. Det innebar för Vaggeryds kommun ett tillskott 
på kanske omkring 7,2 miljoner kronor. 
I april 2020 anslog regeringen totalt 22 miljarder i ytterligare till kommunerna och regionerna, där 17 
miljarder var nya pengar som tidigare inte presenterats.  
 
För en fungerande välfärd gör varje ny anställd personal inom äldreomsorgen och varje ny anställd 
barnpedagog inom barnomsorgen en skillnad i vardagen. Det är därför dessa extra anslag ska ges till 
kommunerna enligt Vänsterpartiets mening. 
Vi menar att de pengar som kommer i extra anslag till Vaggeryds kommun måste satsas på 
personaltätheten i äldreomsorgen, barnomsorgen och skolan. För oss i Vänsterpartiet handlar det 
inte om ”politik” utan om en realitet. 
 
Men hur har det blivit i realiteten med de extra anslag som Vaggeryds kommun har fått från staten?  
Hur har de fördelats i kommunens verksamhet? 
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